



## Protokoll – Kårledningsmöte 24 april 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.30

Närvarande:

*Astrid Johansson*

*Alice Olsson*

*Oskar Stenberg*

*Henrik Jonsson*

*Alexandra Muhl*

*Julia Rosell*

*Kevin Storgård*

*Olof Eriksson*

Närvarande till kl 08.30

*Alexandra Muhl*

Frånvarande:

*August Schelin*

§2 Val av mötesordförande

*Kårledningen beslutar att*

välja Astrid Johansson till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare

*Kårledningen beslutar att*

välja Olof Eriksson till sekreterare.

§4 Val av justerare

*Kårledningen beslutar att*

välja Alice Olsson till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslistan

*Kårledningen beslutar att*

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll

*Kårledningen beslutar att*

protokollet kan läggas till handlingarna.

§7 Budgetar

*Kårledningen beslutar att*

godkänna Nöjes Föreningens budget för kandidatbalen 2018.

§8 Fakturor

*Inga fakturor som behöver godkännas av alla.*

  
Aj

  
OE

  
AO



### §9 Åskningar

*Inga inkomna åskningar som behöver godkännas av alla.*

### §10 Uppdatering korttidsmedlemskap

August har skickat in ett förslag på proposition i förhand som lyfter förslaget. Astrid redogör kort för att tillståndsenheten menar att alla kårmedlemmar har tillträde till Handelspuben och då även stödmedlemmar. Astrid förklarar att August därför anser att det är rimligt att förtydliga att stödmedlem bara går att bli som icke-handelsstudent och att dessa ska ha tillgång till samtliga evenemang men att det ska finnas ett korttidsmedlemskap.

Kårledningen läser igenom propositionen gemensamt och lyfter ett antal synpunkter på förslaget.

- Det lyfts att definitionen om SMIL och hur programmet är utformat behöver förtydligas.
- Dessutom diskuteras att det bör finnas årsstödmedlemskap istället för en respektive två terminer samt en-veckas-stödmedlemskap.
- Frasen "dock längst 12 terminer" bör tas bort och ersättas av "hela studietiden."
- Revidera: För studerandemedlemmar kan studietidsmedlemskap tecknas och per termin.

### §11 Valborg

Frågan om medlemskap lyfts men den avklarades under tidigare punkt.

### §12 HaSS; Envirotravel – kort eller förskottsbetalning

Astrid lyfter frågan om huruvida HaSS skall få ett kort eller få beviljat förskottsbetalning. Dessutom lyfter Astrid frågan om hur deras slutredovisning skall se ut och vad den ska innehålla.

HaSS budget finns på Drive i mappen budget.

Enligt prodekanus Olof Johansson Stenman som beviljat HaSS medel till EnviroTravel är kravet på redovisning:

- "En skriftlig rapport sammanställs och presenteras muntligt för intresserade
- Arbetet på plats dokumenteras fotografiskt med syfte att arrangera en fotoutställning på Handelshögskolan.
- En ekonomisk redovisning sammanställs där det framgår hur medlen används."

Kårledningen diskuterar frågan.

*Kårledningen beslutar att*

*bevilja HaSS ett eget kort.*

Kårledningen formulerar redovisningskrav vid senare tillfälle.

  
AJ

  
OE

  
AO



§13 Diskussion kring att inkludera viktiga kårledningsbeslut i Happy Monday August har fört fram till Astrid tidigare att det har varit mycket bra respons på inlägg på Facebook där viktiga beslut publicerats. Detta kallas för inlägg utan mot-prestation. Detta önskas även inkluderas i Happy Monday för att öka anseendet samt transparensen.

Kårledningen anser att detta är fördelaktigt. August bör skriva detta veckovis.

§14 Diskussion kring obligatoriskt kårmedlemskap för kontaktsamtal under arbetsmarknadsmässorna

HHGS är ägare av samtliga mässor, om än en del av Gaius. Detta borde vara skäl att kräva att man är kårmedlem för att delta på kontaktsamtal. Detta gynnar framförallt masterstudenter samt skall ses som en exklusiv fördel av att vara kårmedlem.

Kårledningen ställer sig positiva till förslaget och Henrik och August träffar projektledningarna för att diskutera vidare detta. Efter mötet tas beslut.

§15 Uppdatering: Policy format

HHGS grundpapper används med rubrik storlek 18 och brödtext storlek 12.

§16 MU

Henrik skriver proposition om stadgeändring gällande poster i kårledningen.

*Kårledningen beslutar att*

marknadsföra att MU sökes med start 26 april. På årsmötet sker en omröstning.

§17 Henrik har ordet

- Lyfter frågan om engelska mailadresser med tanke på att engelska har valts till HHGS språk. Kårledningen är positiva till detta. Olof kan se över detta.
- Kevin frågar föreningarna om de önskar en HHGS mail.

§18 IntU

- IntU hoodies har den gamla loggan vilket inte innebär problem enligt Henrik.
- IntU önskar bli inbjudna till möten och bli tillagda på maillistan.

§19 Veckorapporter

*Astrid Johansson* – Varit på långt möte med GFS. Arbetat med nätverket. Gjort klart fördelningen ur rekreattionsfonden till föreningarna. Förbereder inför årsmötet.

*Alice Olsson* – Har pluggat inför tentan som är imorgon onsdag. Varit ledig i helgen. Haft mycket möten kring Valborg.

*Oskar Stenberg* - Arbetat med det dagliga. Åker utomlands ett par dagar.

  
AJ

  
OE

  
AO



**Julia Rosell**- Har pluggat inför tentan som är imorgon onsdag. Rekrytering till IntU påbörjas imorgon.

**Kevin Storgård** – Arbetat med budgetar och svarat på mail. Eventuellt en ny förening som startas.

**Henrik Jonsson** – Har kontakt med SEB och KPMG. Varit på möte med PWC och August.

§ 20 Övriga frågor

- Påminnelse från Astrid att samtliga i kärledningen bör byta mail-signatur.
- Möte i maj – diskussion kring tid. Veckomötet flyttas till onsdag 2 maj kl 15-17.
- Skicka ut förslag på fredagen.

§ 21 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 09.19

Vid protokollet

Olof Eriksson  
Mötessekreterare

Astrid Johansson  
Mötesordförande

Alice Olsson  
Justerare